
Le načelnost je premalo
Oelegati so pozorno obravnavali analizo
uresničevanja družbenega plana v zadnjih
treh letih - Spet nič razprave v zboru
združenega dela

Na prvl Junijskl sejl občinske
skupSCine so kot osrednjo toč-
ko dnevnega reda obravnavali
analizo uresničevanja družbe-
nega plana razvoja bežlgrajske
občine v letlh 1976 do 1978 in
postovanje gospodarstva v le-
toSnjih prvlh treh mesecih.

V druibenopolitlčnem zboru
so delegatl menili, da sta po-
Stavkl, Kl zmanjšujeta gospo-
darske uspehe zaposlovanie in
detitev družbenega proizvoda.
Zaposfovanje je za Bežigra-
dom preseglo vse družbeno
dogovorjene okvlre. Za seboj
je povlekto nizko produktiv-
nost dela in neugodne posle-
dice v razdelitvi družbenega
proizvoda, kjer premalo vlaga-
mo v razširjeno reprodukcijo.

V povprefiju so osebni dohod-
ki v dogovorjenih mejah, izsto-
pajo na delovne skupnosti
skupnih služb in nekatere ozd,
ki so osebne dohodke glede
na lansko lalo nenormalno po-
večale, Čeprav nimajo podiage
v enakovredni višji produktiv-
nosti Neurejem odnosi vlada-
Jo prl tnvesticijah, saj te mar-
sikje ne dajejo pritakovanih
rezultatov, ker na prlmer nlso
usposobili kadrov. Za Bežigra-
dom vse preveč gradimo po-
slovne slavbe, prave pala6e za
razvoj administraclje, akgmu-
lativnostl tn rentabilnost go-
spodarstva pa padata. Poleg
tega imamo vrsto organlzacij,
kt nenehno poslujejo z motnja-
ml, vendar so s svojim položa-
jem zelo zadovoljne. SkupaJ s
tistimi, ki Imajo izredno visoke
osebne dohodke, se očitno
pozvižgajo na vse. za kar smo
se v naSI družbi dogovorili.

V dmžbenopolitičnem zboru
so namenill, da bo treba neu-
resničevanje načrtov konkret-
neje obdelati in nlkakor se ne
smemo zadovoljiti s pavSalni-
mi ugotovitvami. V okviru za-
konodaje pa )e potrebno več

pozornoslt posvetiti realizacijt
načrtov v združenem delu.

V zboru združenega dela
smo prlčakovali širšo razpra-
vo. oglasil pa se je detegat Le-
snine, ki je skusal pojasniti za-
kaj so v njegovi ozd tako visoki
osebni dohodki. Morda smo
pričakovali preveč. vsekakor
pa bi se morali nad molkom
zbora združenega deia. ko
obravnava tako pomembna
družbena vprašanja. še kako
zamisliti.

Zato pa je bila toliko bolj Ži-
vanha razprava v zboru krajev-
nih skupnosti. Razpravljalci so
po vrsti kritično ocenili visoko
rast zaposlovanja. še posebej v
negospodarstvu. Predtagali
so. da bi za negospodarske
dejavnosti izdetali analizo, ki
bi pojasniia v katerih dejavno-
stih krSijo vse družbeno dogo-
vorjene okvire. Tako kot v
družbenopolitiCnem zboru so
defegaii iudt tu opozorili na
neustrezno delitev družbene-
ga proizvoda na račun našega
tehnoloskega razvoja in pou-
darili. da na tako neustrezna
razmerja vpfivajo predvsem re-
pubtiški ln zvezni predpisi ler
avtomatizmi pri reSevanju ne-
katerih družbenih vprašanj,
Delegati zbora krajevnlh skup-
nosti so se strinjali, da je treba
nujno vnesti vse ugotovitve se-
je občinske skupščine v načrte
družbenega razvoja za novo
srednjerofino obdoble.

Vsi tnje zbori občinske
skupSčine so sprejeli poročilo
o delu komisije za zadeve bor-
cev in invalidov NOV v prete-
klem letu in predlog odloka o
spremembah in dopolnitvah
odloka o družbeni skrbi za
udeležence NOV in drugih
vojn ter za njihove družinske
člane. Odlok varstvo sicer raz-
Sirja, vendar spremembe ne
bodo povečale proračunskih
izdatkov.

Občinska skupSčina je spre-
jela predlog družbenega do-
govora o izvajanju kadrovske
politike, s katerim smo dobili
tisti dokument, za katerega
smo se v javni razpravi tudi
zavzemali, in predlog sklepa o
podelitvi obfilnskih nagrad,

Predlog odloka o potrditvl
zaključnega računa naše obči-
ne je določil tudi razdelitev
presežnih sredstev v viSini de-
vet milijonov din. Skupni pri-
hodek občinskega proračuna
v letu 1978 je bil 137 milijonov
dln in predstavlja 14-odstotno
povižanje glede na leto 1977.

Največji del presežka je name-
njen za gradnjo bežigrajskega
družbenega doma in za sklad
skupne porabe v občtnski
upravi. Delegati so predlog
aprejell.

V razpravi o prediogu odlo-
ka o organizaciji in delovanju
civilne zaščite, ki so ga delega-
ti brez pripomb sprejeli, se je v
zboru krajevnih skupnosti po-
kazalo, da občanom n.i vseeno,
kako se izvajajo deta v zakloni-
56ih. Zahtevali so večjo odgo-

vornost investitorjev in izvajal-
cev, saj so na primer v krajevni
skupnosti Ivan KavfiiČ gradili
zaklonišča celo v nasprotju z
veljavnimi predpisi.

Obravnavali so Se predloge
za Izvolitev nepokiicnih sodni-
kov sodtšča združenega dela v
Ljubljani do leta 1983. Vzboru
združenega dela in zboru kra-
jevnih skupnosti so delegati
dobili gradivo na seji. Čeprav
so delegati že večkrat poudari-
li, da tak način dela predlaga-
teljev ni pravilen, ker nima no-
bene zveze z delegatskim si-
stemom, se je na seji tak pri-
mer spet ponovit. Zato ne pre-
seneča, da je 7 delegatov v
zboru krajevmh skupnosti gla-
sovato proti, eden se je
vzdržal, tako da so predlog po
burni razpravi komaj izglaso-
vali. Seveda so bili glasovi,
proti znak protesta proti take-
mu načinu dela in za dosledno
spoštovanje delegatskega si-
stema. Prediog so sicer zaradi
nujnosli sprejeli vsekakor pa
bo treba s tako prakso prene-
hali.
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